
Skolebestyrelsesmøde 3. dec. 2008  

 

 

Fraværende: Peter, Klaus, Grete syg - Michael suppl.  

 

 

 

 

Ad. 1 - 3  

 

 

Årshjul:  

 

 

August  

 

 

September Planlægning af intromøder  

 

 

Oktober Kvalitetsrapport  

 

 

November Planlægning af sb-arbejdsdag  

 

 

December Evt. timefordelingsplan  



 

 

Januar Timefordelingsplan, regnskabsafslutning, 

kvalitetssamtalen og opfølgning på den - status o. image, 

kantine-ordning, kl.sammenlægning  

 

 

Februar Fagfordelingsprincipper, skemaprincipper, 

planlægning af evt.distriktsfest/forældrearrangement, 

elevrådet  

 

 

Marts Økonomiprincipper, opfølgning på rengøring - 

bygningsvedligehold, traditioner, evaluering af elite-idræts-

profilen  

 

 

April Nye indsatsområder, opfølgning musik, opfølgning kommunikation  

 

 

Maj Godkende økonomi, fagfordeling, skema  

 

 

Juni Opfølgning på indskolingsarbejdet  

 

 

Arbejdsdagen skal skubbes, da vi skal have suppleringsvalg (min 2 nye medlemmer). MT 

kontakter forvaltningen mht. suppl.valg.  

I januar 09 holder vi ordinært sb-møde (onsdag d. 21. januar) – bl.a. vedr. 

kvalitetsrapporten/samtalen. Arbejdsdagen udskydes til marts – aftales på næste sb-møde.  

Årshjulet færdiggøres på januar-mødet.  



 

 

Uafklarede sager:  

Kantineindretning + mad: Der er en plan, og der er sat penge af.  

Fælles madordning m daginstitutionerne. Bente Jonsen og Jan Vang er i udvalg. Punktet 

på februar-mødet  

En fælles fest/marked i distriktet?? I samarbejde med institutionerne – et møde i marts 

sammen med Bente  

Et fælles forældre-arrangement, foredrag (fx Danske Banks fond)  

Image – opfølgning (indskoling, rengøring, bygninger, traditioner)  

Elevrådet – opfølgning og hvordan får vi dem i tale  

Kommunikation og image er gennemgående indenfor alle emner  

Vedr. kommunikation kunne sb-medlemmerne være ”vagthunde” på hver deres område  

 

 

 

 

Ad. 4  

 

 

Vikar-principper – lærergruppen kommer med et forslag.  

 

 

Principperne afprøves resten af skoleåret – evalueres i september/oktober. Hvis Michael 

og MT inden finder en bedre løsning, kontaktes sb.  

 

 

Formålet med princippet/tanken bag: At øge kvaliteten for de samme midler.  

Forudsætninger: at vi får tilbagemeldinger fra lærerne, om vikarplanen følges. Vikarerne 

får en procedure for deres arbejde  

 

 



Ad 5  

 

 

- Nyt fra skolebestyrelsen på hjemmesiden: Morten skriver fra dette møde.  

 

 

- Musik/teater-linje i 10. kl. i stedet for fodbold-linjen er en realitet.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


